
 

 

Verslag inwonersavond Exloo - 30 januari 2024 
  

   

  



 

 

  

  

 
Op dinsdag 30 januari 2024 was er een tweede inwonersavond over de invulling 

van het gebied achter en naast het gemeentehuis. U was daarbij aanwezig of 

hebt aangegeven op de hoogte te willen blijven van de ontwikkelingen. Daarom 

ontvangt u deze nieuwsbrief. 
  

   

  

   

Ideeën over de inrichting 

Tijdens de inwonersavond spraken de ongeveer 65 aanwezige inwoners met 

elkaar over de inrichting van het gebied. Ze plakten stickers en tekenden hun 

ideeën in op posters. Daarmee lieten ze zien waar ze graag woningen, 

parkeerplekken en ruimte voor sport en bewegen willen. Hieronder leest u per 

thema de meest genoemde ideeën. 

   
     

Woningbouw 

Op vrijwel alle posters zijn woningen ingetekend op de locatie van de huidige 

beweegtuin. Op een aantal posters komt woningbouw ook terug op het huidige 

sportveld 2 of het hoofdveld. 

 

Een vaak gemaakte opmerking is: betaalbaar voor jongeren en senioren met 

voorkeur voor eigen inwoners. Ook is de Smidswal een aantal keren genoemd 

als locatie voor (kleine) appartementen. Inwoners geven aan dat ze een groene 

uitstraling belangrijk vinden. Ze stellen voor om de bomenrij te behouden.  

 

Sport/bewegen/ontmoeten 

Inwoners zien het liefst ruimte voor sport, bewegen en ontmoeten rondom de 

school, op het hoofdveld of op het huidige sportveld 2. Veel gehoorde opmerking 

is dat sport, bewegen en ontmoeten voor zowel jong als oud mogelijk gemaakt 

moet worden. Andere opmerkingen zijn het behouden van ruimte voor 

carbidschieten en het multifunctioneel inrichten van het sportgebied. 
  

   

  

   



Hoe gaan we verder? 

Het bureau BügelHajema is nu bezig met het uitwerken van een aantal 

denkrichtingen. Over deze denkrichtingen gaan we graag weer met u in gesprek. 

Wij schatten in dat dit medio maart 2024 zal zijn. U ontvangt daarvoor een 

uitnodiging. 
  

   

   

 


